

《单词百科:parenteral是什么意思?parenteral怎么发音?parenteral的解释和用法》

英语单词parenteral是什么意思?parenteral怎么读?parenteral怎么发音?简答网为您整理了parenteral的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



parenteral怎么读

parenteral的读音:[p ə 'rent ə r ə l]

parenteral的意思

1、adj.肠胃外的;不经肠的;非肠道的;注射用药物的;

parenteral的双语例句

1、Parenteral fluids are administered to provide the patient with fluids and electrolytes until bowel sounds return.

在肠鸣音恢复前,非肠道补液可为病人体内液体和电解质.

2、 In severe diarrhea, parenteral administration of fluids and electrolytes is warranted.

严重的腹泻, 非肠道补液、 电解质较有保障.

3、 Total parenteral nutrition was supplied and the symptoms subsided with weight gain.

在给予全静脉营养注射后,体重逐渐恢复,同时腹胀及呕吐的症状亦慢慢改善.

4、 Objective : To apply total parenteral nutrition (TPN) in rescuing the critical premature.

目的: 应用全胃肠道外营养 (TPN) 抢救危重早产儿.

5、 Parenteral nutrition can be given either by peripheral or central vein.

肠外营养可通过周围静脉或中心静脉给予.

6、 Parenteral nutrition and somatostatin application has better results.

胃肠外营养及生长抑素的应用具有较佳的疗效.

7、 This drug is available for both oral and parenteral administration.

本药可供口服或注射用.

8、 The parenteral-nutrition solution is allowed to warm to room temperature before administration.

肠外营养液允许在使用前加热到室温.

9、 Responsible for the process research for parenteral nutrition infusion.

从事肠外营养输液的工艺研究工作.

10、 Objective : To investigate therapy effect of total parenteral nutrition (TPN) and sandostatin (SS) in the patients with acute pancreatitis.

目的探讨肠外营养配以 善宁 治疗急性胰腺炎的疗效.

11、 Objective : To establish a rat model total parenteral nutrition (TPN) in burn injury.

目的: 建立烧伤大鼠 静脉 营养模型.

12、Conclusions: parenteral nutrition has an important clinical significance for increasing the body weight of severe neonates.

目的: 评价静脉营养在治疗危重新生儿中的作用.

13、Total parenteral nutrition (TPN) have had a great development since 1960 s.

全 胃肠 外营养自60年代临床上应用以来,得到了极大的发展.

14、Objective To establish a stable model of total parenteral nutrition (TPN) in rats with liver transplantation.

目的建立稳定的肝移植大鼠全肠外营养 (TPN) 模型.

15、AIM : To estimate the clinical value of total parenteral nutrition (TPN) in gastric cancer during perioperation.

目的: 评价 静脉 营养在胃癌围手术期中应用的临床意义.

以上是简答网为您整理的parenteral怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更
多关于par
enteral的用法、pare
nteral的释义、parenteral的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/parenteral>